مجلس تنظيم مزاولة الممن المندسية

The Council for Regulating the Practice of Engineering Professions



Circular No. (3) for 2018

تعميم رقم (3) لسنة 2018

Advertising Engineering Services on Website Pages and Social Media networks

الإعلان عن الخدمات الهندسية في صفحات المواقع الالكترونية وشبكات التواصل الاجتماعي

In accordance with Law No. (51) of 2014 with respect to regulating the practice of engineering professions, the Council emphasizes the importance of compliance with the applicable regulations pertinent to advertising for engineering services, undertaken by individuals or establishments who practice engineering in the kingdom. "The practice of any engineering profession is prohibited until obtaining license from the Council, and to practice only in the discipline, branch or category for which the license has been issued - Article 2.

تماشياً مع أحكام القانون رقم (51) لسنة 2014 في شأن تنظيم مزاولة المهن الهندسية، فإن المجلس يؤكد على ضرورة التزام جميع الأفراد والمؤسسات الذين يزاولون المهن الهندسية في المملكة، بالأنظمة المعمول بها فيما يتعلق بالإعلان عن الخدمات الهندسية. حيث يُحظر على المرخص له الإعلان أو مزاولة أية مهنة هندسية في غير الشعبة أو الفرع أو الفئة التي صدر الترخيص له بمزاولتها" — المادة رقم (2) من القانون المشار إليه.

Based on the above, the Council requires all engineering offices to verify the accuracy of information of their advertisements which are available on their websites, social media networks or any other means of advertising, so that only licensed disciplines are advertised.

وتأسيساً على ما سبق، يطلب المجلس من المكاتب الهندسية التأكد من صحة المعلومات في إعلاناتها في الصفحات الإلكترونية وشبكات التواصل الاجتماعي أو أي وسيلة إعلان أخرى بحيث تتوافق مع الشعب (التخصصات) المرخص للمكتب الهندسي القيام بها.

Copy to:

1- All Engineering Offices.

2- CRPEP's announcement board and website.

3- CRPEP's accounts in social media.

نسخة الى:

1- جميع المكاتب الهندسية.

2- لوحة الإعلانات والموقع الإلكتروني للمجلس.

3- حسابات المجلس في مواقع التواصل الاجتماعي.

19 مارس 2018